

Photo/Bild



Name of the Candidate/Name des Kandidaten

Date of Birth/Geburtsdatum

Registration No./Registrierungsnummer

Enrolment No./Einschreibungsnummer

Level/Niveau:

Examination Name/Prüfungsname:

Date of Examination/Datum Prüfungstermin:

Examination Center/Prüfungszentrum

Mode of Examination/Prüfungsmodus

MANDEEP SINGH AHLUWALIA

25/01/1992

2312

140125312

A1

Goethe-Zertificate A1

30 Sep 2020 Um 16:00 Uhr

European School of Language

1st Floor | St.no.19 | Bathinda, 151001

Online

## Note:

- Kindly bring your ID Card along with you i.e. Driving License, Aadhar card, Birth Certificate, Voter ID Card, etc.
- Candidates are not allowed look here and there as it is an online exam. Video will be recorded for each examination center.
- Candidates will be eliminated from the exam if they found doing miscellaneous activities.
- Candidates are requested to bring their Mask, Sanitizer, and A Water Bottle.
- Writing + Reading + listening exams will be altogether but Speaking part will be taken after 1 hr of the exam. Candidates should contact the concerned center for the update.

## **Hinweis:**

- Bitte bringen Sie Ihren Personalausweis mit -Führerschein, Aadhar-Karte, Geburtsurkunde, Wählerausweis usw.
- Kandidaten dürfen hier und da nicht nachsehen, da es sich um eine Online-Prüfung handelt. Das Video wird für jedes Prüfungszentrum aufgezeichnet.
- Kandidaten werden von der Prüfung ausgeschlossen, wenn sie verschiedene Aktivitäten ausführen.
- Die Kandidaten werden gebeten, ihre Maske, das Desinfektionsmittel und eine Wasserflasche mitzubringen.
- Schreiben + Lesen + Hören Prüfungen sind alle zusammen, aber der Sprechen Teil wird nach 1 Stunde der Prüfung abgelegt. Kandidaten sollten sich für das Update an das betreffende Zentrum wenden.

(Candidate's Signature)

\*This is an automate receipt does not required signatures.